

تقرير لجنة المراجعة للجمعية العامة لشركة البحري عن العام المالي 2022م

قامت اللجنة باداء مهامها خلال العام 2022 والتي تتضمن:

- دراسة القوائم المالية الأولية والسنوية الموحدة للمجموعة، وإبداء الرأي والتوصية في شأنها، ودراسة ملاحظات مراجع الحسابات الخارجي، ومتابعة الإجراءات التصحيحية التي تم اتخاذها لمعالجة تلك الملاحظات.
- التحقق من كفاية نظام الرقابة الداخلية، والسياسات والإجراءات المطبقة، ومهام وأعمال وتقارير إدارة المراجعة الداخلية، ومتابعة تنفيذ الإجراءات التصحيحية للملاحظات الواردة فيها بما يحقق أهداف الشركة ويحمي مصالح المساهمين.
- الاطلاع على نتائج تقارير الجهات الرقابية والتحقق من الإجراءات المتخذة من الإدارة لمعالجتها.
- التوصية لمجلس الإدارة بتعيين مراجع الحسابات الخارجي، وتحديد أتعابهم وتقييم أدائهم والتحقق من إستقلاليتهم، ومراجعة نطاق عملهم وشروط التعاقد معهم.
- متابعة أعمال وأنشطة إدارة المخاطر.

بعد اطلاع لجنة المراجعة على إجراءات الضبط والتدقيق الداخلي في حدود المهام والأعمال المخططة والمحدودة التي تم إختيارها من قبل إدارة المراجعة الداخلية. وبعد المناقشة مع مراجع الحسابات الخارجي والإدارة التنفيذية على نتائج الأعمال الأولية والسنوية النهائية. فإن اللجنة يمكن إعطائها تأكيد معقول على أنظمة الرقابة الداخلية في الشركة، حيث لم يتبين لها وجود أمور جوهرية ينبغي الإشارة إليها أو يعتقد معه وجود أي ضعف أو خلل جوهري في أنظمة الرقابة الداخلية، علماً بأن أي نظام رقابة داخلية بغض النظر عن سلامة تصميمه وفعالية تطبيقه لا يمكن أن يوفر تأكيداً مطلقاً.

Bahri General Assembly Audit Committee Report on

Fiscal Year 2022

The Committee performed its tasks during the year 2022, which include:

- Studying the interim and annual consolidated financial statements of the Group, expressing an opinion and recommendation thereon, studying the observations of the external auditor, and following up on the corrective actions taken to address those observations.
- Verifying the adequacy of the internal control system, the policies and procedures applied, the tasks, work, and reports of the Internal Audit Department, and following up the implementation of corrective actions to the observations contained therein in order to achieve the company's objectives and protect the interests of shareholders.
- Review the results of the reports of the regulatory authorities and verify the measures taken by the Department to address them.

- Recommending to the Board of Directors the appointment of the external auditor, determining their fees, evaluating their performance, verifying their independence, and reviewing the scope of their work and the terms of their contract.

- Follow up the work and activities of risk management.

After reviewing the Audit Committee on the internal control and audit procedures within the limits of the planned and limited tasks and works selected by the Internal Audit Department. After discussion with the External Auditor and Executive Management on the interim and annual result; The committee can give reasonable assurance on the company's internal control systems. It has not been found to have any material matters to be reported or believed to be any weakness or material defect in the internal control systems, knowing that any internal control system, regardless of the soundness of its design and the effectiveness of its application, cannot provide absolute assurance.